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Zagreb, 3.listopada 2017. 
Broj: 417/2017 
 

                                                    ČLANOVIMA SKUPŠTINE 

ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 

      

        

IZVJEŠĆE 

 

SA IV. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  

ODRŽANE U ZAGREBU, 3.LISTOPADA 2017.GODINE S POČETKOM U 16 SATI 

U DOMU SPORTOVA, SOBA 16, TRG K.ĆOSIĆA 11 

 

 

Nazočni članovi Izvršnog odbora:  Tomislav Ćurko – predsjednik, Denis Peršić-dopredsjednik, Loris 

Matković,  Jure Maglić, Krešo Troskot i Dino Blečić 

Odsutni: Luko Hendić, Siniša Stipić i Serđo Samblić – opravdali  izostanak 

Ostali prisutni:Marin Batur – disciplinski sudac i Lukrecija Zanki – glavna tajnica  

Sjednicu je otvorio i vodio Tomislav Ćurko, predsjednik Saveza koji ja na početku pozdravio članove 

Izvršnog odbora, utvrdio potreban kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara. 

 

 

Predsjednik je dao prijedlog za  
 

D N E V N I   R E D : 
 
 
0. Prihvaćanje izvješća 3. sjednice IO-a HBS-a održane 23.lipnja 2017.godine 
1. Rješenje VŠA – slučaj BK Sokol  
2. Disciplinski postupci (ZUB i M.Milanović-Litre) 
3. Sastanak predstavnika HBS-a i Balinarske zveze 
4. Izvješća izbornika 
5. Pravilnik o naknadama za prijelaz igrača – prijedlog Komisije za akte 
6. Licenciranje i pregled boćarskih terena  
7. Sportska komisija – izvješća, prijedlozi, odluke, zaključci 
8. Ostavka D.Klarića u Komisiji za razvoj ženskog boćanja 
9. Izbori FIB i FEB 
10. MTP – novosti s Kongresa FIB-e 
11. Hrvatska juniorska boćarska liga 2017./2018. 
12. Zbor sudaca – instruktaže 
                               - prijedlog međunarodnih sudaca za 2018.godinu 
13. Rekordi – N.Jelovica, C. i V.Bajrić i plaketa za najstarijeg igrača 
14. Organizacija Petoboja u Pazinu 2018. 
15. Razno: 
             a) unos podataka u bazu HBS-a 
             b) domaćinstva PH za 2018. 
             c)sastanak s predstavnicima petanka klubova 
             d)informacija – HOO 
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             e)dopis iz BS DNŽ-e 
             f)dopis iz ZBS-a 
             g)koordinatorica za ravnopravnost spolova u sportu 
             h)Sport Fest - informacije 
 

koji je uz dopune pod točkom Razno 

 Državna nagrada za osvajače medalja 

 Financijsko stanje Saveza  

 

jednoglasno usvojen. 
 
 
 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 
 
AD 0 - Prihvaćanje Izvješća sa III. sjednice IO-a održane u Zagrebu 23.6.2017.godine  
 
Predsjednik je otvorio raspravu. 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
 
Odluka: 
Izvješće sa sjednice IO-a održane 23.lipnja 2017. godine jednoglasno je prihvaćeno. 
 
 
AD 1  -   Rješenje VŠA – slučaj BK Sokol  
 

Predsjednik je podsjetio prisutne članove da je BK Sokol na odluke Hrvatskog boćarskog saveza  

(odluke disciplinskog suca i Izvršnog odbora) u disciplinskom postupku protiv BK Sokol i protiv Ante 

Grančića uputio zahtjev Vijeću športske arbitraže pri HOO-u  za preispitivanje tih odluka. 

Vijeće športske arbitraže (VŠA) po tom zahtjevu donijelo je Rješenje (VŠA br.:02/17) koje je 

dostavljeno članovima IO-a na znanje, a predsjednik Komisije za akte L.Matković dao je tumačenje 

Rješenja. 

Nakon dulje rasprave po pitanju rješavanja preostalih odluka u predmetu BK Sokol po dobivenom 

rješenju i u kojoj su sudjelovali svi prisutni članovi IO-a donesena je sljedeća odluka: 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

 
1. Predsjednik HBS-a u skladu s člankom 41. Disciplinskog pravilnika podnosi zahtjev 

za zaštitu zakonitosti protiv Odluke o kažnjavanju igrača Ante Grančića br: 

240/2017 od 25.5.2017., a s obzirom na sadržaj pravorijeka VŠA br. 02/17 kojim se 

ukinula Odluka  IO-a br. 119/2017 od 13.3.2017.  

 
2. Zahtjev sa pravorijekom VŠA br.02/17 dostavlja se Disciplinskom sucu radi 

ponovnog odlučivanja 

 
3. Utvrđuje se da je igrač BK Sokola Ante Grančić u ovom trenutku pod kaznom 

zabrane igranja s obzirom na pravomoćnost Odluke br.:240/2017 od 25.5.2017.,  
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Odluke br.:298/2017 od 26.6.2017. te odluke br: 294-1/2017 od 10.7.2017. dok će 

se krajnji rok odrediti nakon ponovnog odlučivanja disciplinskog tijela u skladu s 

točkom 1. i 2 ove Odluke. 

 
4. Utvrđuje se da je Odluka br: 294-1/2017 od 10.7.2017. s danom 27.7.2017. postala 

pravomoćna, te da BK Sokol nije u roku od 15 dana  od pravomoćnosti navedene 

odluke uplatio novčanu kaznu od 2.000,00 kuna čime je za BK SOKOL nastupila 

automatska suspenzija u skladu s člankom 13. Disciplinskog  pravilnika koja traje 

dok kazna ne bude uplaćena. 

 
5. Izvršni odbor zadužuje predsjednika Saveza Tomislava Ćurka da dogovori žurni 

sastanak s predstavnicima BK Sokol radi mirnog rješavanja otvorenih pitanja u 

slučaju disciplinskih postupaka protiv BK Sokol  i protiv igrača Ante Grančića 

 

Napomena: 

- Rješenje VŠA br.:02/17 bit će objavljeno na službenim stranicama Saveza uz objavu Izvješća 

sa sjednice. 

- Odluka IO-a po ovoj točki i obrazloženje nalazi su u privitku ovom Izvješću i predstavlja 

njegov sastavni dio. 

 
Sukladno Rješenju VŠA br 2/17 Sportska komisija HBS-a predlaže IO-u HBS-a na usvajanje sljedeće: 
 

1. Ukida se odluka Povjerenika 1. HBL Dragana Putice o registraciji susreta 17. kola 1 HBL 

Biston Brela – Sokol igranog u Bastu 25.3.2017. s rezultatom 26-0.  Susret se registrira 

postignutim rezultatom 12-14 (punti 216-235). 

2. Ukida se odluka Povjerenika 1. HBL Dragana Putice o registraciji susreta 18. kola 1 HBL Sokol 

– Ante Starčević igranog u Splitu 1.4.2017. s rezultatom 26-0. Susret se registrira postignutim 

rezultatom 20-6 (punti 272-214). 

3. Promjenama se mijenja i konačna tablica nakon završenog natjecanja u I.HBL u sezoni 

'16/'17.  

 
 
 

 

 

 

Ig 2 1 0 + - Bod Poenrazl PUNTI + PUNTI - RAZLIKA -bod

ZRINJEVAC 18 15 2 1 337 131 47 206 0 0 0

VARGON 18 11 1 6 279 189 34 90 0 0 0

SOKOL 18 11 1 6 267 201 34 66 0 0 0

PAZIN 18 11 0 7 270 198 33 72 0 0 0

PULA 18 10 0 8 243 225 30 18 0 0 0

ISTRA POREČ 18 9 1 8 231 237 28 -6 0 0 0

BISTON BRELA 18 7 1 10 198 270 22 -72 0 0 0

MARINIĆI 18 7 0 11 206 260 21 -54 0 0 0

ANTE STARČEVIĆ 18 6 0 12 208 260 18 -52 0 0 0

FUNTANA 18 0 0 18 99 367 0 -268 0 0 0

LJESTVICA
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Ured HBS-a dužan je u arhivi na službenim internetskim stranicama HBS-a izvršiti promjene u 

izvješćima i konačnoj tablici  I.HBL za sezonu '16/'17. 

Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 
 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
Izvršni odbor prihvaća prijedlog Sportske komisije o korekcijama u rezultatima BK Sokol u 

susretima 17. i 18. kola u sezoni 2016./2017. Usvojenim korekcijama izvršit će se i promjena 

u konačnoj tablici I.HBL za sezonu 2016./2017. 

Ured HBS-a dužan je u arhivi na službenim internetskim stranicama HBS-a izvršiti promjene u 

izvješćima i konačnoj tablici  I.HBL za sezonu '16/'17. 

 

AD 2 Disciplinski postupci (ZUB i M.Milanović-Litre) 
 

Predsjednik je na ovu sjednicu IO-a pozvao i Marina Batura, disciplinskog suca HBS-a za mandatno 

razdoblje 2017. - 2021.godine da se osobno predstavi članovima IO-a i da ih upozna s disciplinskim 

postupcima u tijeku. 

M.Batur izvijestio je članove IO-a odbora da je u slučaju disciplinskog postupka protiv M.Milanovića-

Litre na zahtjev ZUB-a donio odluku o obustavi disciplinskog postupka protiv predsjednika 

Zagrebačkog boćarskog saveza. 

Napomena: 

Cjeloviti tekst odluke po ovom disciplinskom postupku objavljen je na službenim stranicama Saveza  

(http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/10/328-1-odluka-Disciplinskog-suca.pdf)  

 

 

AD 3 Sastanak predstavnika HBS-a i Balinarske zveze 

 

U Rijeci je 17.srpnja održan radni sastanak predstavnika HBS-a i Balinarske zveze Slovenije za koji je 

zapisnik sastavio Denis Peršić i koji ovdje prenosimo.  

 

Prisutni: Sandi Kofol, Miha Sodec, Tomislav Ćurko, Serđo Samblić, Čedo Vukelić, Dean Klarić, Sanjin 
Linić i Denis Peršić  
Sastanak je započeo u 17 sati, a završio u 18.45. Mjesto održavanja: Rijeka BC Podvežica. 
Teme sastanka 

1. Međunarodna ženska boćarska liga – LIBL 
2. Susreti U18 i U23 
3. Peteroboj ABL i AA 
4. Seniorska liga BZS i HBS-a 
5. Kongres F.I.B – Maroco 
6. Prijedlog promjena MTP – kongres Maroco 

AD 1. 
LIBL (međunarodna ženska liga) nepriznata je od matičnih federacija. Ne nalazi se u kalendaru 
natjecanja. Nema striktne propozicije (ulazak, izlazak iz lige…), fiksni kalendar, voditelja natjecanja…..  
U zemljama iz koje dolaze sudionice imamo slab sustav natjecanja za boćarice (2-3 ozbiljne 
natjecateljske ekipe i ostatak čista rekreacija) te je zbog toga nužnost održavanja ovakve lige i njena 
bolja organizacija radi razvitka ženskog boćanja 
 
 
 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/10/328-1-odluka-Disciplinskog-suca.pdf
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ZAKLJUČCI: 

1. Zadužuju se Dean Klarić i Miha Sodec da dostave temeljne odrednice Međunarodne 

ženske lige radi  izrade pisma namjere o službenom formiranju lige i njenog priznavanja 

u HBS, BZS, BSS i FIB (HR, SLO, SRB, ITA) 

2. Izrada pisma namjere koje će potpisati predsjednici HBS-a i BZS-e te slanja pisma na 

potpisivanje predstavnicima BSS i FIB 

3. Slanje zahtjeva F.E.B o službenom priznavanju lige i dodjeljivanju prvaku lige status 8. 

člana finala KEP za žene  

4. Nacionalne federacije preuzimaju na svoj teret troškove sudaca, pehara i voditelja 

natjecanja. 

5. Voditelja natjecanja u prvoj godini natjecanja odredit će Balinarska zveza Slovenije. 

AD 2. 
U međunarodnom kalendaru natjecanja gotovo da nema natjecanja za kategorije U18 i U23. Kako bi što 
bolje pripremili naše juniore za SP predlažemo tradicionalni jednodnevni susret naših U18 i U23 
selekcija koji bi se odigravao ZADNJI VIKEND U MJESECU KOLOVOZU naizmjeničnim domaćinstvom. 
Susret bi igrale selekcije U18 i U23 sukladno disciplinama koje su na rasporedu na predstojećem SP. To 
znači da ako bi se natjecanje održalo ove godine susret igrao u klasičnim disciplinama za U23 i tepisima 
za U18. Sastav ekipa max 6 igrača. Raspored disciplina za ovu godinu: 

1. Faza: 2xprecizno, brzinsko, štafeta – U18 

2. Faza: par, 2xkrug, pojedinačno – U23 

3. Faza: 2xprecizno, brzinsko, štafeta – U18 

4. Faza: par, 2xkrug, pojedinačno – U23 

Prvi susret bi se odigrao 26. ili 27.8. u Rijeci. Susret sude dva suca (međunarodna ili nacionalna). Na 
tepisima pomažu voditelji ekipa. 
 
ZAKLJUČCI: 

1. Dogovoreno je odigravanje tradicionalnih susreta kako je i navedeno. 

2. Prvi domaćin je HBS 

3. BZS treba dojaviti u HBS datum odigravanja: 26. ili 27.8.2017. 

4. Troškove dva (nacionalni ili međunarodni suci) snosi matična federacija koja je domaćin 

susreta 

AD 3. 

1. Organizacijski nivo natjecanja je u silaznoj putanji.  

2. Natjecanje se igra često po nemogućim uvjetima – na vanjskim terenima na temperaturama 

koje prelaze 30 °C 

3. Termin održavanja nije najpogodniji (godišnji odmori) i sve je teže osigurati u tom periodu 

najbolje državne seniorske reprezentativce (posebno HR i SLO koji profesionalno igraju boće) 

4. Ne postoji tijelo koje se brine o organizaciji tog natjecanja 

5. Iako se natjecanje igra po istoj formuli od prvog dana ne postoje striktne propozicije za to 

natjecanje.  

6. Predlažem da se u dogovoru s ostalim federacijama koje sudjeluju u natjecanja održi sastanak 

za vrijeme petoboja u Crnoj Gori kako bi se odredila budućnost ovog natjecanja: eventualna 

promjena termina, promjena kategorije U18 i/ili U23…… 

ZAKLJUČCI: 
1. Za vrijeme kongresa u Marocu održat će se sastanak svih ekipa sudionica kako bi se 

postigao dogovor oko budućnosti natjecanja. Prijedlog je HBS-a i BZS-e da se natjecanje 

pretvori u natjecanja selekcija U18 i U23. 
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AD 4 
Zajednička muška boćarska liga – očuvanje kvalitete uslijed odlaska najboljih igrača u inozemstvo i 
povećanja interesa za boćanje: 

1. Mogući početak – sezona '18/'19 

2. 6 ekipa sudionica (3+3) u međunarodnoj ligi 

3. Pravo sudjelovanja na osnovu plasmana u nacionalnom prvenstvu u sezoni '17/'18 

4. Ekipe igraju dvokružno – ukupno 10 kola kako bi dobili prvaka međunarodne lige 

5. Za to vrijeme ostale ekipe I. HBL i Super lige BZS igraju svoje prvenstvo.  

6. U dvije nacionalne  lige HBS i BZS bilo bi po 8 klubova 

7. Nakon završetka međunarodne lige 3 prvoplasirane ekipe iz I. HBL i Super lige BZS zajedno s 3 

ekipe iz Međunarodne lige BZS i HBS igraju drugi dio nacionalnog prvenstva. 

8. U play offu osvojene bodove u međusobnim susretima ekipe prenose u drugi dio I. HBL i Super 

lige BZS kao i 3 prvoplasirane ekipe iz međusobnih susreta prvog dijela I. HBL  i Super lige BZS.  

9. U drugom dijelu nacionalnih I. HBL i Super lige BZS ostaje za odigrati još 6 kola kako bi dobili 

prvaka Hrvatske i Slovenije za sezonu '18/'19.  

10. Zadnje 4 plasirane ekipe I. HBL i Super lige iz BZS mogu u tom vremenu igrati play out (mini 

ligu od 4 ekipe) 

11. Tri prvoplasirane ekipe iz I. HBL i Super lige stječu pravo nastupa u Međunarodnoj ligi sljedeće 

godine. 

12. Sveukupno trajanje ovakvog sistema umjesto dosadašnjih 18 kola plus 2 dana finala iznosi 20 

kola za prve tri plasirane ekipe iz prvog dijela nacionalne  1./super lige, 18 kola za sudionike 

međunarodne lige i ekipe koje igraju play out, te 14 kola za 4. plasiranu ekipu nacionalnog 

prvenstva koja u drugom dijelu ne igra ni play off za prvaka, ni play out za ispadanje.  

ZAKLJUČCI: 
1. HBS i BZS će prijedlog analizirati na svojim Sportskim komisijama te će zaključke 

međusobno razmijeniti radi daljnje realizacije projekta. Rok za međusobnu dostavu 

zaključka je 30.9.2017. 

2. Najranije mogućnost početka igranja lige je natjecateljska sezona '19/'20. 

AD. 5 
Za vrijeme SP-a za seniore u Marocu održat će se izborni kongres F.I.B. Održavanje kongresa F.E.B je 
najavljeno za isto vrijeme i mjesto ali još nije potvrđeno. 
ZAKLJUČCI: 

1. Stajalište je da HBS i BZS kao vodeće federacije u ovom dijelu Europe moraju predložiti 

svoje kandidate za sva tijela F.I.B i F.E.B. Na funkcije se moraju predložiti kompetentne 

osobe koje imaju sve potrebne kvalitete za određenu poziciju kako bi sto bolje zastupale 

interese HBS i BZS. Odgovorne osobe iz HBS-a i BZS-e moraju učiniti sve da u 

svakodnevnim kontaktima s zemljama članica F.I.B i F.E.B lobiraju za izbor kandidata 

HBS i BZS. Rok za prijavu kandidata je  22.8.2017. 

AD 5 
Sandi Kofol i Denis Peršić izvijestili su prisutne o predloženim promjenama  MTP-a: 

 Pobliže se opisuje stalak za brzinsko izbijanje (minimalna mogućnost podešavanja 5 cm po 

visini) – 2018. 

 Precizno izbijanje u mješovitim parovima izvodi se na pozicijama za žensko  precizno izbijanje -

2018. 

 Tepih za brzinsko izbijanje skraćuje se za sve kategorije na pozicije 1,2,3 – 2018. 

 Štafetno izbijanje izvodit će se za sve kategorije na pozicijama 3 i 1 – 2018. 

 Pri izbijanju neće biti dozvoljeno gaženje osnovne linije – 2019.  
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PRIJEDLOG SPORTSKE KOMISIJE  

PREDMET: MEĐUNARODNA SENIORSKA BOĆARSKA LIGA – HRVATSKA/SLOVENIJA 
 
Nakon inicijativnih razgovora delegacija BZS i HBS u Rijeci 17.7.2019. i rasprave na Sportskoj 

komisiji HBS-a (elektronskim putem 18.08.17.) Sportska komisija predlaže IO HBS-a na usvajanje i 

daljnje prosljeđivanje na raspravu i usvajanje Skupštini HBS-a promjenu sustava odigravanja 

natjecanja u 1. HBL. 

Promjena sustava natjecanja temelji se na činjenici da je sastavni dio ovih promjena paralelno 

formiranje Međunarodne boćarske lige Hrvatska – Slovenija za boćare.  

Pad kvalitete 1. HBL, odlazak sve većeg broja igrača u inozemstvo, sve manji broj mladih igrača i 

financijska situacija klubova osnovni je motiv organizacije Međunarodne boćarske lige. 

 

IO Slovenskog boćarskog saveza na svojoj sjednici u 09/2017 usvojio je prijedlog Slovenske sportske 

komisije te prijedlog ide na usvajanje na sljedeću sjednicu Skupštine BZS-e. 

 

 

Promjena sustava natjecanja u 1. HBL i formiranje Međunarodne boćarske lige započelo bi u 

natjecateljskoj sezoni 2019/2020. SUKLADNO SLJEDEĆIM ZAKLJUČCIMA: 

 

 

1. U sezoni 2019/2020 u 1. HBL sudjeluje 11 klubova 

2. Natjecanje je podijeljeno u dva dijela. U prvom dijelu sudjeluje 8 klubova. Natjecanje se provodi 

kroz 14 kola, dvostrukom liga sustavu, prema unaprijed vremenski predviđenom rasporedu 

(kalendaru) 

3. Po završetku prvog dijela 1. HBL nakon odigranih 14 kola 3 najbolje poredane ekipe igraju ligu za 

prvaka zajedno sa tri Hrvatska kluba koja te sezone nastupaju u Međunarodnoj ligi Hrvatska – 

Slovenija (izboreno iz sezone 18/19) 

4. Po završetku prvog dijela 1. HBL nakon odigranih 14 kola 5.-8. plasirana ekipa igra ligu za 

opstanak. 

5. 4. plasirana ekipa nakon završetka prvog dijela 1. HBL završava natjecanje nakon odigranih 14. 

kola prvog dijela natjecanja. 

6. Ekipe u ligu za prvaka prenose ostvarene bodove u međusobnim susretima (iz međunarodne 

lige i 1. dijela 1. HBL) te igraju susrete s ostalim ekipama po sistemu dvostrukog liga sustava (još 

6 kola, sveukupno 10. kola) 

7. Ekipe u ligi za opstanak prenose sveukupne ostvarene bodove i razliku u puntima i poenima iz 

prvog dijela natjecanja. 1. HBL. Liga se igra sukladno Bergerovim tablicama dvokružno sa 4 ekipe 

kroz 6 kola prema unaprijed vremenski predviđenom rasporedu. 

8. Nakon završetka lige za prvaka tri prvoporedane ekipe ostvaruju pravo nastupa u 

Međunarodnoj ligi za narednu natjecateljsku sezonu i KEP koji slijedi nakon završetka lige. 

9. Nakon završetka natjecanja u ligi za opstanak ekipe poredane na 3. i 4. mjesto ispadaju iz lige i u 

slijedećoj sezoni natječu se u 2. HBL-i. 

10. Pravo nastupa u Međunarodnoj ligi Hrvatska – Slovenija u sezoni 19/20 stječu 1.-3. plasirana 

ekipa u 1. HBL u sezoni 18/19. 

11. Iz 1. HBL u sezoni 18/19 ispada samo 10. plasirana ekipa 
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PREDLAŽEMO USVAJANJE SLJEDEĆIH ODLUKA: 

 

1. IO HBS-a predlaže skupštini HBS-a promjenu sustava 1. HBL za sezonu '19/'20 na način da u I.HBL 

sudjeluje 11 klubova 

2. U prvom dijelu natjecanja u sezoni '19/'20 sudjeluje 8 ekipa 

3. U drugom dijelu natjecanja u sezoni '19/'20 formiraju se lige za prvaka i lige za opstanak, u tom 

dijelu natjecanja pridružuju se i 3 ekipe koje u sezoni '19/'20 sudjeluju u Međunarodnoj ligi  

Hrvatska – Slovenija 

4. Iz I.HBL u sezoni '18/'19 ispada samo 10. plasirana ekipa 

5. 3 prvoporedane ekipe iz sezone '18/'19 u I.HBL ostvaruju pravo nastupa u Međunarodnoj ligi 

Hrvatska – Slovenija. 

6. Način odigravanja I.HBL u sezoni '19/'20 sukladno gore navedenim zaključcima koji su sastavni 

dio odluka uredio bi se pravilnikom o natjecanju i propozicijama natjecanja koji bi stupili na snagu od 

natjecateljske sezone '19/'20. 

 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasno je donesena sljedeća odluka: 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Prijedlog Sportske komisije o promjeni sustava natjecanja i formiranja Međunarodne 

seniorske boćarske lige (HR-SLO) šalje  se klubovima prvoligašima i županijskim savezima na 

raspravu radi usvajanja na sljedećoj sjednici Skupštine HBS-a.  

Pisana očitovanja na prijedlog Sportske komisije potrebno je poslati u ured Saveza najkasnije 

do 18.studenog 2017.godine. 

 

AD 4 – Izvješća izbornika 

 

Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje izvješća izbornika koja će predstavnicima u Skupštini 

biti poslana u materijalima za sljedeću sjednicu Skupštine. 

- Romano Grižančić – izvješća sa priprema ženske reprezentacije, nastupa na međunarodnom 

turniru u Rumi i sa Europskog prvenstva za žene u Saluzzu. 

- Tomislav Kolobarić – izvješće sa priprema i sa prijateljskog susreta sa Slovenijom – 

reprezentacije U-23 

- Čedo Vukelić – izvješća sa priprema, međunarodnih natjecanja 

- Milan Celija – izvješće sa priprema, sa Petoboja u Crnoj Gori i sa SP-a u Maroku. 

 

AD 5 Pravilnik o naknadama za prijelaz igrača – prijedlog Komisije za akte  

 

Sukladno zaključcima sa prethodnih sjednica, L.Matković izradio je prijedlog Pravilnika o 

registraciji. Prijedlog pravilnika je bio dostavljen članovima IO-a, a L.Matković ga je usmeno  

predstavio u glavnim crtama članovima IO-a.  

Glavna tajnica smatra da je prijedlog pravilnika vrlo opsežan, čak i prevelik (ima 119 članaka), a 

pokriva područje koje je operativno i za to bi trebao biti jednostavniji, pregledniji, kako tajnicima 

(koji su nositelji registracije) tako i igračima koji će ga čitati i konzultirati kako bi saznali koja su im 

prava i obveze. Nadalje, smatra da je izostavljen sustav registracije u službenu internetsku aplikaciju 
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HBS-a, a u kojoj se nalazi registar igrača, klubova, voditelja, sudaca, trenera i županijskih saveza – to 

je vrlo važno, gotovo najvažnije. Također, smatra da se u postojeći pravilnik o registraciji (uz manje 

izmjene i dopune) trebao umetnuti dio koji se odnosi na odštete (visina, boda, kategorija sportaša i 

sl.) bez izrade novog pravilnika. 

 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Prijedlog Pravilnika za registraciju šalje se na raspravu županijskim tajnicima. Pisana 

očitovanja na poslani dokument tajnici su dužni poslati u ured Saveza najkasnije do 

18.studenog 2017.godine. 

 

AD 6 Licenciranje i pregled boćarskih terena  

 

Sukladno zaključcima sa prethodne sjednice IO-a, M.Štefan izradio je konačan prijedlog Propozicija o 

boćalištima i nakon kraće rasprave o materijalu koji je prije sjednice bio dostavljen svim članovima 

IO-a, donesena je jednoglasna odluka: 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

- Izvršni odbor imenuje Marina Štefana za predsjednika Komisije za pregled boćarskih 

terena. 

- Izvršni odbor usvaja prijedlog dokumenta Propozicije o boćalištima 

- U natjecateljskoj sezoni 2017./2018. započinje upotreba sprave za provjeru grubosti 

terena. Karakteristike sprave i način provjere nasutosti obavlja se na način opisan u čl. 

8. Propozicija o boćalištima. Sudačka komisija HBS-a i Sportska komisija HBS-a u 

koordinaciji sa članovima komisije za pregled terena ili sa sucima susreta, zadužene su  

za provedbu i pregled nasutosti terena putem predmetne sprave.  

 

Napomena: 

Propozicije o boćalištima objavljene us na službenim internetskim stranicama Saveza: 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/10/Propozicije-o-boćalištima-listopad-

2017..pdf 

 

AD 7  Sportska komisija – izvješća, prijedlozi, odluke, zaključci 
 

D.Peršić izvijestio je prisutne o ždrijebu za sezonu 2017./2018. 

Dana 4.8.2017. u Pazinu u Hotelu Lovac održan je ždrijeb Hrvatskih boćarskih liga za natjecateljsku 
sezonu 2017/2018. Domaćin ždrijeba bio je IBS koji je osigurao prostor i večeru nakon održanog 
ždrijeba. Ždrijebanje su uz prisutnost predstavnika Istarskog boćarskog saveza, BK Pazin i BK Labin 
obavili: 
1. Tomislav Ćurko - Predsjednik HBS-a 
2. Denis Peršić - Dopredsjednik HBS-a 
3. Kristijan Klarić - Povjerenik HŽBL-e 
4. Tanja Grubiša - Dopredsjednica IBS-a 
5. Boris Nadenić - Predsjednik Sudačke komisije HBS-a 
Sukladno konačnom rasporedu odigravanja susreta za sve hrvatske boćarske lige tiskan je Kalendar 
natjecanja za sezonu 2017./2018. 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/10/Propozicije-o-boćalištima-listopad-2017..pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/10/Propozicije-o-boćalištima-listopad-2017..pdf
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AD 8 Ostavka D.Klarića u Komisiji za razvoj ženskog boćanja 
 

D.Klarić, predsjednik Komisije za žensko boćanje 11.srpnja 2017.godine poslao je u ured Saveza 

pisanu ostavku na mjesto predsjednika komisije. 

Predsjednik je nakon konzultacija s D.Klarićem, a vezano za njegov dosadašnji angažman u ženskom 

boćanju, predložio članovima IO-a da ne prihvate njegovu ostavku i nakon kraće rasprave donesena 

je sljedeća odluka: 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor ne prihvaća ostavku Deana Klarića na mjesto predsjednika Komisije za žensko 

boćanje. 

 

AD 9 Izbori FIB i FEB 
 
Predsjednik je izvijestio članove o izborima za tijela Europske boćarske federacije (FEB) i 
Međunarodne boćarske federacije (FIB) održanih 20. i 21.9.2017. u Casblanci (Maroko) za vrijeme 
trajanja svjetskoga seniorskog prvenstva. 
 
F.E.B. 
1. Tomislav Ćurko izabran je za dopredsjednika Europske boćarske federacije 
 
F.I.B. 
1. Denis Peršić izabran je za člana IO-a Međunarodne boćarske federacije 
2. Komisije IO-a FIB-e: 
- Marino Štefan izabran je u Komisiju za formaciju 
- Boris Nadenić izabran je u Komisiju za MTP 
- Denis Peršić izabran je u Sportsku komisiju 
- Dragan Putica izabran je u Tehničku komisiju (tehnički delegat natjecanja) 
- Marino Štefan izabran je u Tehničku komisiju (tehnički delegat natjecanja) 
- Boris Nadenić izabran je u Tehničku komisiju (tehnički delegat natjecanja) 
 
Mandat izabranima traje od 2017. – 2021. godine. 
 

AD 10 MTP – novosti s Kongresa FIB-e 
 

D.Peršić izvijestio je prisutne o prihvaćenim izmjenama MTP-a i reformama natjecanja usvojenima 

na Kongresu: 

1. Usvojena je reforma natjecanja - određivanje kvota natjecanja po disciplinama za SP za seniore i 
seniorke u 2019. i 2020. 
2. Tom reformom odredit će se kvote za kontinentalne organizacije tako da će npr. EP biti 
kvalifikacijsko za SP, Panameričko prvenstvo kvalifikacijsko za SP, …… 
3. Usvojene su promjene MTP-a koje se odnose na štafetno, brzinsko i samu tehniku izbijanja. 
4. Dinamika primjena nije konačno određena. Isto će biti određeno na sastanku Sportske komisije i 
komisije za MTP tijekom 12mj/17. Prema najavama s primjenom promjena krenut će se na 
međunarodnim natjecanjima od 1.1.2019.godine. 
5. Nacionalnim federacijama ostavlja se mogućnost pomicanja datuma radi usklađivanja s 
nacionalnim kalendarom natjecanja 
6.Po dobivanju službenog zaključka iz FIB-e o usvojenim promjenama, s obzirom na količinu 

promjena, HBS će pristupiti izradi novog izdanja MTP-a. 
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AD 11. Hrvatska juniorska boćarska liga 2017./2018. 
 
D.Peršić izvijestio je prisutne da su, sukladno zaključcima s prethodnih sjednica, održani sastanci 

koordinacija za sjever i jug na temu igranja Hrvatske juniorske boćarske lige. 

Zaključke sa tih sastanaka koordinatori (Dino Blećić za sjever i Siniša Stipić za jug) su uputili u ured 

Saveza. 

Nakon kraće rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni i tijekom koje su D.Blečić i D.Peršić davali  

konkretna objašnjenja o propozicijama odigravanja lige, izneseni su prijedlozi za voditelje skupina, 

predloženi su iznosi za naknade za voditelje i prijedlozi iznosa sudačkih naknada, predloženi su 

datumi početka natjecanja te su donesene sljedeće odluke: 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
- 29.listopada 2017.godine započinje natjecanje u Hrvatskoj juniorskoj boćarskoj ligi 

(HJBL) za natjecateljsku sezonu 2017./2018. 

- HJBL ima svoj logo 

- Usvojene su Propozicije o državnim natjecanjima – HJBL 

- Imenuju se povjerenici za HJBL – MIRO JUKIĆ  za skupinu Jug i DINO BLEČIĆ za skupinu 

Sjever. 

- Usvaja se prijedlog za iznos naknade za voditelje skupina u iznosu od 1.500,00 kn neto 

za natjecateljsku sezonu. 

- Usvaja se prijedlog za iznos naknade za suđenje u iznosu od 200,00 kn neto bez 

priznavanja putnih troškova. 

- HBS pokriva trošak ručka za sudionice i sudionike završnog turnira HJBL-e 

 

Napomena: 

- Dokument Propozicije o državnim natjecanjima – HJBL objavljen je na službenim 

internetskim stranicama Saveza:  

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/10/Propozicije-Hrvatska-juniorska-boćarska-liga-

listopad-2017.pdf 

 

AD 12 -  Zbor sudaca – instruktaže  i  prijedlog međunarodnih sudaca za 2018.godinu 
 

Boris Nadenić, predsjednik Sudačke komisije HBS-a poslao je izvješće o održanim instruktažama za 

suce za natjecateljsku sezonu 2017./2018. 

Sukladno planu aktivnosti ZS HBS-a održane su instruktaže sudaca A i B liste HBS-a, te sudaca III.HBL-a 

za natjecateljsku sezonu 2017/2018. godinu: 

1. Zadar, 14.7.2017. – ZS Zadarski BS - 10 sudaca 

2. Šibenik, 15.7.2017. – ZS BS ŠK - 16 sudaca 

3. Split, 16.7.2017. - ZS BS SD - 22 suca 

4. Rijeka, 9.8.2017. – ZS BS PG Ž - 32 suca 

5. Dubrovnik, 14.8.2017. – ZS BS DN - 22 suca 

6. Poreč, 21.8.2017. – ZS IBS - 34 suca (ukupno 2 dana) 

7. Poreč, 25.8.2017. – ZS IBS 

8. Velika, 25.8.2017. – ZS BS BP - 9 sudaca 

9. Osijek, 25.8.2017. – ZS BS OB -  19 sudaca  i  ZS BS VS - 3 suca 

10. Zagreb, 28.8.2017. – ZS ZBS - 8 sudaca 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/10/Propozicije-Hrvatska-juniorska-boćarska-liga-listopad-2017.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/10/Propozicije-Hrvatska-juniorska-boćarska-liga-listopad-2017.pdf
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Instruktažama su obuhvaćeni svi županijski ZS što je i glavni razlog organizacije instruktaže na 10 

lokacija. Instruktaže su financirane sredstvima HBS-a. Zahvaljujemo domaćinima ŽBS i ŽZS koji su 

osigurali adekvatne prostore i ostale uvjete za održavanje instruktaža. 

Program instruktaža se sastojao: 

1. Teoretski dio: promjene propozicija natjecanja, MTP i kriteriji suđenja 

2. Rad na terenu – kontrola ispravnosti grubosti terena pomoću sprave 

3. Testiranje sudaca 

4. Baza podataka županijskih boćarskih sudaca 

Nešto slabiji odaziv sudaca je registriran s područja ZS V-S Ž, ZS ZBS i ZS B-PŽ, koji je   evidentiran i 

prošlih godina. Također je zamijećeno da na seminarima nema sudaca mlađe dobi što je zabrinjavajuća 

činjenicu za budućnost. Potrebno je da svi županijski ZS rade na pomlađivanju sudačkog kadra kako ne bi 

došli u ozbiljnije probleme. 

Testiranje je pokazalo da se u pojedinim ŽZS radi malo. Potrebno je pojačati rad na županijskim 

instruktažama, a ne se oslanjati samo na godišnje instruktaže ZS HBS-a. 

Rezultati testiranja bit će dostavljeni nakon analize u Sudačkoj komisiji HBS-a. 

U sklopu instruktaže na terenu predstavljena je sprava za kontrolu grubosti terena. 

Na kraju instruktaže osvrnuli smo se na bazu podataka županijskih Zborova sudaca gdje je zaključeno da 

svi suci moraju imati sudačku iskaznicu, da moraju uplatiti godišnju članarinu i da moraju biti registrirani 

u službenoj internetskoj aplikaciji Saveza. 

Materijale s instruktaže – video prezentaciju objavit ćemo na stranicama HBS-a u kategoriji ZS HBS-a. 

Na kraju je važno spomenuti da su instruktaže prema programu (prezentacije teoretskog dijela 

i testiranje) koje je sastavio i obradio Boris Nadenic održali: 

Luko Hendic, Krešo Troskot, Branko Boban, Luka Gracin i Boris Nadenić. 

 

Međunarodni suci za 2018.godinu. 

 
D.Peršić, predsjednik Zbora sudaca HBS-a uputio je dopis uz prijedlog za međunarodne suce u 2018. 
godini: 
 
FIB je na prijedlog HBS-a u 2017. na listu aktivnih međunarodnih sudaca rasporedila sljedeće 

međunarodne boćarske suce: 

Marino Štefan, Dino Blečić, Klaudio Krizmanić, Boris Nadenić i  Denis Peršić 

Oni su u 2017. godini sudili na raznim međunarodnim natjecanjima te je o njihovom radu Sportska 

komisija F.I.B dala samo pohvale i čestitke. Nakon obavljenih razgovora sa svakim od njih pojedinačno, 

B.Nadenić i D.Peršić izrazili su želju da se ne rasporede na listu aktivnih međunarodnih sudaca u 2018. 

Temeljem mišljenja Sudačke komisije HBS-a (B.Nadenić) o kandidatima i uvažavajući potrebe HBS-a i 

ŽBS na čijem području djeluju klubovi koji se natječu u međunarodnim natjecanjima, odnosno gdje se 

tijekom godine odvijaju razna međunarodna natjecanja (međunarodni turniri, petoboji, svjetska i 

europska prvenstva) za 2018. predlažemo sljedeće međunarodne suce: 

1. Marino Štefan – BS PGŽ 

2. Dino Blečić – BS PGŽ 

3. Klaudio Krizmanić – IBS 

4. Alen Rojnić – IBS 

5. Luka Gracin – ZBS 

Marino Štefan, Dino Blečić i Klaudio Krizmanić dugogodišnji su međunarodni suci i spadaju u kategoriju 

najkvalitetnijih svjetskih međunarodnih sudaca.  

U nastavku dajem osnovne podatke o Alenu Rojnić i Luki Gracinu. 
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1. Alen Rojnić: rođen 1987., po struci ekonomist, apsolvent na izvanrednom studiju ekonomije u 

Puli. Nacionalni sudac od 2013. Sudac sa A liste HBS-a koji u dosadašnjoj karijeri nije bio disciplinski 

sankcioniran. Sudac s odličnim rezultatima na svim testiranjima na godišnjim instruktažama ZS HBS-a. 

Povjerenik 3.HBL Istra Primorje. Odlično govori engleski i talijanski jezik (u pismu i govoru). 

2. Luka Gracin: rođen 1986., po struci diplomirani učitelj. Nacionalni sudac od 2013. Sudac sa A liste 

HBS-a koji u dosadašnjoj karijeri nije bio disciplinski sankcioniran. Sudac mentor na instruktažama ZS 

HBS-a na području Zagreba. Povjerenik 2 HBL Sjever. Govori engleski i služi se talijanskim jezikom. 

 

Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
Prihvaća se prijedlog Zbora sudaca HBS-a i potvrđuje lista međunarodnih sudaca za 

2018.godinu: 

Marino Štefan, Dino Blečić, Klaudio Krizmanić, Alen Rojnić i Luka Gracin 

 

 

AD 13. Rekordi – N.Jelovica, C. i V.Bajrić  i plaketa za najstarijeg igrača 

 

L.Hendić proslijedio je informaciju da je za BK Pridvorje (BS DNŽ) registriran i još uvijek aktivan 

igrač Jozo Maslač rođen 28.11.1928.godine. BK Pridvorje ove godine slavi 30 godina kluba, pa će tom 

prigodom najstarijem aktivnom igraču ispred HBS-a biti dodjeljena prigodna plaketa. 

 

Zbog formalnog propusta, priznavanje rekorda N.Jelovice, C. i V. Bajrić odgođeno je za sljedeću 

sjednicu Izvršnog odbora. 

 

AD  14. Organizacija Petoboja u Pazinu 2018. 
  

J.Jovičić ispred BS Grada Pazina uputio je dopis u Savez kojim je upoznao članove IO-a sa zaključcima 

sastanka održanom 6.rujna u uredu Gradonačelnika Pazina na temu domaćinstva seniorskog 

Petoboja Anzur-Lagier Bruno 2018.  Sljedeće godine Hrvatska je na redu da bude domaćin tog 

natjecanja. Samim time što se to natjecanje održava u Hrvatskoj, prvi put nakon smrti A.Anzura, 

smatra da bi bilo dobro da to bude upravo u Pazinu. Tim povodom, Boćarski savez Grada Pazina 

izradio je okvirni Troškovnik i Plan prihoda. Gradonačelnik Grada Pazina, Renato Krulčić, izrazio je 

spremnost Grada Pazina da se ova manifestacija održi u Pazinu. Jednoglasno je dogovoreno da 

nositelj manifestacije bude Zajednica sportskih udruga Grada Pazina.  

U troškovniku, između ostalih, navode da bi Hrvatski boćarski savez trebao participirati sa 21.000,00 

kuna. 

Predsjednik je izvijestio da postoji još zainteresiranih klubova za organizaciju ovog natjecanja (BK 

Vir), a nakon kraće rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni članovi IO-a donesena je sljedeća 

odluka: 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      
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Izvršni odbor HBS-a dodjeljuje organizaciju Petoboja A.Anzur – Lagier Bruno 2018. Pazinu. 

Hrvatski boćarski savez platit će sudačke naknade, pehar i medalje natjecateljima i naknadu 

voditelju  natjecanja. 

Boćarski savez Grada Pazina u roku 30 dana treba poslati svoje očitovanje o ovoj odluci u 

ured Saveza. 

 

AD 15. Razno: 

 

Unos podataka u bazu HBS-a 

 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je na dan 3.10.2017.godine u bazu Saveza registrirano: 

- 363 kluba 

- 3889 igrača 

- 248 voditelja ekipa 

- 251 sudac 

- 45 trenera boćanja  

Napomenula je da su ti podaci nepotpuni budući da iz IBS-a još uvijek nisu uneseni podaci o svim 

igračima. 

Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor određuje IBS-u rok od tri mjeseca za konačan unos podatak u službenu 

aplikaciju Saveza. 

 

Domaćinstva PH za 2018.godinu 

 

Glavna tajnica izvijestila je da su se na javni poziv za podnošenje kandidatura za domaćinstva 

državnih i kup natjecanja u 2018.godinu do sada javili BS Splitsko-dalmatinske županije (BK 

Komiža), BS Dubrovačko-neretvanske županije (BK Metković – KUP za seniore i BK Župa dubrovačka  

- PH parovi seniori). 

 

Nakon kraće rasprave donesena je odluka: 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor potvrđuje kandidature za organizaciju PH i Kup natjecanja u 2018.godini: 

- BS Splitsko-dalmatinske županije (BK Komiža)  

- BS Dubrovačko-neretvanske županije (BK Metković – KUP za seniore i BK Župa 

dubrovačka  - PH parovi seniori). 

 

Sastanak s predstavnicima petanka klubova 
 

D.Peršić izvijestio je prisutne o sastanku održanom s predstavnicima petanka klubova početkom 

srpnja. Stav Hrvatskog boćarskog saveza po pitanju petanke nije se promijenio i po važećoj 

nomenklaturi sportova u RH Hrvatski boćarski savez je nadležan za sve tri grane boćarskog sporta.  
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Informacija – HOO 
 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne o informacijama iz HOO-a po pitanju realizacije predviđenih 

sredstava od prihoda od igara na sreću. Bez obzira na iznose definirane u Financijskom planu za 

2017.godinu postoji mogućnost manje realizacije sredstava ovisno o priljevu sredstava od igara na 

sreću. Središnji državni ured za sport će u suradnji s Ministarstvom financija po isteku ¾ fiskalne 

godine donijeti procjenu očekivanog priliva sredstava od prihoda od igara na sreću do kraja 

2017.godine 

 

Dopis iz BS DNŽ-e – Popunjavanje III.HBL Dubrovnik - Neretva 
 

L.Hendić, tajnik BS DNŽ-e izvijestio je ured Saveza da je odlukom Skupštine BS Dubrovačko – 

neretvanske županije došlo do reorganizacije županijskih liga. 

Sukladno toj informaciji, nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Zadužuje se Sportska komisija da izradi prijedlog za Skupštinu HBS-a o popunjavanju III.HBL-

e Dubrovnik – Neretva. 

 

Dopis iz ZBS-a 
 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je predsjednik Zagrebačkog boćarskog saveza uputio dopis u 

ured Saveza i zatražio odgovore na: 

- Pitanje sudačke organizacije 

- Iznos članarine koju plaća Zagrebačka udruga boćara (ZUB) 

- Stav HBS-a u slučaju Arbitraže HOO-a – poništeni natječaj za izbornike 

- PH 2018 – koje su obveze organizatora 

Nakon kraće rasprave po navedenim pitanjima doneseni su zaključci: 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

- Sudačka komisija HBS-a i ZS HBS-a zaduženi su za realizaciju plana aktivnosti. Članovi ZS 

Zagrebačkog boćarskog saveza sudjeluju u realizaciji plana, te su temeljem postojećih 

pravilnika raspoređeni na liste suđenja HBS. 

- Pitanje iznosa članarine koju treba plaćati ZUB nije bilo određeno tijekom njihovog primanja 

u članstvo HBS-a. O tome će se donijeti odluka na sljedećoj sjednici Skupštine, s napomenom 

da će ZUB retrogradno uplatiti iznos članarine i za 2017.godinu. 

- Stav HBS-a po Rješenju VŠA HOO-a u slučaju poništenog natječaja za izbornike definiran je na 

sjednici IO-a od 14.siječnja 2017.godine i bio je dostavljen svim županijskim savezima, a 

dostupan je na  http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/03/13-Izvješće-IO-

14.1.2017..pdf 

- Obveze organizatora PH definirane su Propozicijama o državnim natjecanjima - 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/04/PROPOZICIJE-O-DRŽAVNIM-

NATJECANJIMA-veljača-2016.pdf 

Koordinatorice za ravnopravnost spolova u sportu 

Glavna tajnica zatražila je suglasnost Izvršnog odbora (sukladno čl.54 Statuta) da Ana-Marija 

Vukres, stručna tajnica HBS-a, sudjeluje ispred Saveza na VIII.Seminaru za koordinatorice za 

ravnopravnost spolova u sportu u organizaciji Komisije za ravnopravnost spolova u sportu HOO-a i 

Zajednice športova Karlovačke županije što je jednoglasno potvrđeno. 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/03/13-Izvješće-IO-14.1.2017..pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/03/13-Izvješće-IO-14.1.2017..pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/04/PROPOZICIJE-O-DRŽAVNIM-NATJECANJIMA-veljača-2016.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2017/04/PROPOZICIJE-O-DRŽAVNIM-NATJECANJIMA-veljača-2016.pdf
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Sport Fest - informacije 
 

Glavna tajnica izvijestila je članove Izvršnog odbora da će se Hrvatski boćarski savez predstaviti na  

Sajmu sporta SportFest koji se održava na Zagrebačkom velesajmu i na kojem će se 

predstaviti tvrtke i udruge u sportskoj industriji. U prezentaciju HBS-a uz ured Saveza bit će 

uključene igračice BK Čavle ŠB i članovi juniorske reprezentacije. 

 

Državna nagrada za osvajače medalja 
 
Glavna tajnica izvijestila je prisutne članove da su za sportašice i sportaše, osvajačice i osvajače 

zlatnih medalja na seniorskim prvenstvima (Ep za žene i SP za seniore) i za članove stručnih stožera 

poslani zahtjevi za dodjelu državne novčane nagrade: 

T.Grubiša, N.Jelovica, R.Grižančić, V.Hodić, L.Brnić, M.Milićević, M.Celija i Č.Vukelić. 

 
Financijsko stanje Saveza 
 
Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je na dan 3.10.2017.godine stanje na računu Saveza 

52.750,00 kn. Da su za projekte HBS-a, zahvaljujući angažmanu predsjednika, potpisana dva 

sponzorska ugovora u ukupnom iznosu 20.000,00 kn (Sekundar usluge d.o.o. i O-K- teh d.o.o.). 

Na prijedlog predsjednika o obračunu i rokovima isplate naknade i troškova, nakon kraće rasprave 

donesena je odluka: 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
- Putni i ostali troškovi (cestarina, prehrana, smještaj, kupnja materijala) za rad u 

tijelima i prema odluci HBS-a (za koje se podnosi izvješće i predaju originalni računi) 

obračunavaju se i isplaćuju najkasnije  u roku od 45 dana od dostave dokumentacije. 

- Za pojedinu akciju kod koje su planirani troškovi veći od =1.500,00 kuna ured HBS-a 

dužan je isplatiti akontaciju osobama u visini od minimalno 60% očekivanih troškova 

- Ured HBS-a dužan je voditi evidenciju svih dospjelih i obračunatih troškova koji nisu 

isplaćeni osobama za rad i aktivnosti u HBS-u 

- Naknade za rad u komisijama odnose se na natjecateljsku sezonu 

- Naknade se isplaćuju nakon dostave i usvajanja svih potrebnih izvješća odgovornih 

osoba koje imaju pravo na naknadu (povjerenici liga, izbornici, voditelji 

natjecanja……) 

Sjednica je započela u 16.30, a završila u 20 sati.                   
 
Izvješće sastavila          
Lukrecija Zanki                                                                                     Predsjednik Hrvatskog boćarskog saveza 

                  Tomislav Ćurko 
 

 
 
 
 
 

 


